
P R O T O K Ó Ł
z  XXXIII  Sesji Rady Miejskiej w Krynicy Morskiej 

odbytej w dniu  23  listopada   2017 r.

obrady rozpoczęto o godz.12.oo zakończono o 14.oo  

Miejsce obrad: sala narad w budynku obok Urzędu Miasta

Na stan 15 Radnych w Sesji Rady uczestniczyło 15 Radnych.

W obradach udział wzięli:

- Burmistrz Miasta
- Sekretarz Miasta
- Radca Prawny – p. Jacek Oluszczyk

P u n k t   1

                  Otwarcia i stwierdzenia prawomocności obrad dokonała Przewodnicząca Rady
Miejskiej Pani Teresa Pawłowska. 
Lista obecności stanowi załącznik  do protokołu.

Przewodnicząca Rady – przywitała Młodzieżową Radę Rady Miejskiej w Krynicy Morskiej
oraz Komendanta Straży Granicznej w Krynicy Morskiej.

P u n k t   2

                  Protokół   z   ostatniej  Sesji  Rady  został  przyjęty  jednogłośnie  bez uwag.

P u n k t   3

                 Przewodnicząca Rady przedłożyła proponowany porządek obrad dzisiejszej Sesji
Rady , który został przyjęty jednogłośnie bez uwag jak niżej:

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie protokołów  z ostatnich  posiedzeń.
3. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
4. Ślubowanie Radnych Młodzieżowej Rady Miejskiej w Krynicy Morskiej.
5. Informacja  Przewodniczącej  Rady  o  działaniach  podejmowanych  w  okresie

międzysesyjnym.
6. Informacja Burmistrza Miasta o pracy Burmistrza między Sesjami Rady.
7. Informacja Przewodniczących Komisji stałych Rady o pracy Komisji między Sesjami

Rady.
8. Zapytania i interpelacje Radnych.
9. Podjęcie  stanowiska  Rady  Miejskiej  w  sprawie  Programu  Współpracy

Transgranicznej Polska-Rosja na lata 2014-2020.
10. Podjęcie uchwał w sprawie:

         1)  zmiany uchwały w sprawie budżetu na 2017 r.,
2) zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017 – 2020,



3) wprowadzenia opłaty miejscowej, stawek, sposobu poboru , terminu płatności oraz
inkasentów na rok 2018,

4) określenia stawek podatku od środków transportowych na 2018 rok , 
5) określenia stawek w podatku od nieruchomości na 2018 r.,
6) wprowadzenia  opłaty  targowej,  dziennych  stawek  opłaty,  sposobu  poboru,

inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso na 2018 r.,
7) stwierdzenia   przekształcenia  Zespołu  Szkół  im.  Janusza  Korczaka  w  Krynicy

Morskiej w Szkołę Podstawową im. Janusza Korczaka w Krynicy Morskiej,
8) uchwalenia Rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz

innymi podmiotami na rok 2018,
9) wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości komunalnej służebnością gruntową

przejazdu i przechodu,
10) zatwierdzenia taryf  za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i  zbiorowe odprowadzenie

ścieków,
11) zmiany uchwały Nr XXXVIII/284/01 Rady Miejskiej w Krynicy Morskiej z dnia 10

grudnia  2001  r.  w  sprawie  zasad  prowadzenia  handlu  na  terenie  Gminy  Miasta
Krynica Morska,

12) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic Wojska
Polskiego i Przyjaźni w Krynicy Morskiej ( projekt uchwały zostanie dostarczony w
poniedziałek na posiedzenie Komisji)

11. Sprawy różne.
12.  Zakończenie obrad.

P u n k t   4

                  Przewodnicząca Rady poprosiła wszystkich uczestniczących w obradach Sesji
Rady o powstanie.

Przystępujemy do ślubowania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Krynicy Morskiej.
Odczytam rotę ślubowania i wywołani kolejno Radni wypowiedzą słowo „ślubuję”.

„Uroczyście  ślubuję  obowiązki  w  Młodzieżowej  radzie  Miasta  Krynica  Morska
sprawować godnie ,  rzetelnie  i  uczciwie ,  mając na względzie dobro reprezentowanej
młodzieży oraz pomyślny rozwój naszego miasta”

„Ślubuję” -    w kolejności  alfabetycznej wypowiedzieli :

1. Kinga Grecko
2. Laura Kaliszuk
3. Amadeusz Kosiur
4.  Marta  Miernikiewicz
5. Paulina Nowakowska
6. Aleksandra Sitko
7. Jakub Swat
8. Kacper Wieczorek           

                                                                                      



P u n k t   5

                 Przewodnicząca Rady złożyła informację o działaniach Rady podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym.
Informacja stanowi załącznik  do protokołu.

P u n k t   6

                      Przewodnicząca Rady poprosiła Burmistrza Miasta o złożenie informacji  
o pracy Burmistrza między Sesjami Rady.
Informacja stanowi załącznik  do protokołu.

P u n k t 7                

                     Przewodniczący Komisji stałych Rady złożyli informację o pracy Komisji
miedzy Sesjami Rady.

Informacje stanowią protokoły z poszczególnych Komisji  ,  które znajdują się  w teczkach
Komisji.

P u n k t   8

                  Zapytania i interpelacje Radnych .

Pan Dariusz Labuda – Radny – poinformował  ,  że  przyszłoroczny weekend na lodzie
odbędzie się 26-28 stycznia .

Burmistrz Miasta – miasto od trzech lat wspiera  tę imprezę. 

Pan Bogumił Banach – chciałbym nie tylko w imieniu swoim  ale i mieszkańców  Piasków 
 i  mieszkańców  Krynicy  Morskiej  podziękować    za  wykonanie  odcinka  drogi  Krynica
Morska – Piaski .

Prośba  o  przywrócenie  kursu  autobusu  do  Piasków   w  piątek  o  godz.  18.oo.  oraz  
w poniedziałek zmiana godziny wyjazdu z Piasków z 6.05. na 6.40.  

Burmistrz Miasta – rozmawiałem z prezesem PKS-u  i stwierdził , że zmiana godzin jazdy
wiąże się nie tylko ze zmianą godzin w Krynicy Morskiej ,ale też musiałaby nastąpić zmiana
w innych miejscowościach  , przez które autobus przejeżdża . Obiecał , że spróbuje coś zrobić
z tym rozkładem. Jak będę miał jakąś informację, to przekażę ją Państwu. 

P u n k t   9

                   Przewodnicząca Rady  odczytała stanowisko Rady Miejskiej w sprawie Programu
Współpracy Transgranicznej Polska – Rosja na lata 2014-2020.



Stanowisko zostało przyjęte jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

P u n k t   10

Przewodnicząca Rady przedłożyła projekty uchwał w sprawie :

1) zmiany uchwały w sprawie budżetu na 2017 r., który został przyjęty  jednogłośnie  jako

                                                                                                Uchwała Nr XXXIII/298/17

W sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu na 2017 r.
Uchwała stanowi załącznik  do protokołu.

2)  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  na  lata  2017  –  2020,  który  został  przyjęty
jednogłośnie jako

                                                                                                Uchwała Nr XXXIII/299/17

W sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017 – 2020.
Uchwała stanowi załącznik  do protokołu.

3)  wprowadzenia  opłaty  miejscowej,  stawek,  sposobu  poboru  ,  terminu  płatności  oraz
inkasentów na rok 2018, który został przyjęty  jednogłośnie jako

                                                                                                Uchwała Nr XXXIII/300/17

W sprawie wprowadzenia opłaty miejscowej, stawek, sposobu poboru , terminu płatności oraz
inkasentów na rok 2018.
Uchwała stanowi załącznik  do protokołu.

4) określenia stawek podatku od środków transportowych na 2018 rok , który został przyjęty
jednogłośnie jako

                                                                                                Uchwała Nr XXXIII/301/17

W sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych na 2018 rok.
Uchwała stanowi załącznik  do protokołu.

5)  określenia  stawek  w  podatku  od  nieruchomości  na  2018  r.,  który  został  przyjęty
jednogłośnie jako

                                                                                                Uchwała Nr XXXIII/302/17



W sprawie określenia stawek w podatku od nieruchomości na 2018 r.
Uchwała stanowi załącznik  do protokołu.
6)  wprowadzenia  opłaty  targowej,  dziennych  stawek  opłaty,  sposobu poboru,  inkasentów
 i wysokości wynagrodzenia za inkaso na 2018 r., który został przyjęty  jednogłośnie jako

                                                                                                Uchwała Nr XXXIII/303/17

W  sprawie  wprowadzenia  opłaty  targowej,  dziennych  stawek  opłaty,  sposobu  poboru,
inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso na 2018 r.
Uchwała stanowi załącznik  do protokołu.

7) stwierdzenia  przekształcenia Zespołu Szkół im. Janusza Korczaka w Krynicy Morskiej  
w Szkołę  Podstawową im.  Janusza  Korczaka w Krynicy  Morskiej  ,  który został  przyjęty
jednogłośnie jako

                                                                                                Uchwała Nr XXXIII/304/17

W sprawie stwierdzenia  przekształcenia Zespołu Szkół im.  Janusza Korczaka w Krynicy
Morskiej w Szkołę Podstawową im. Janusza Korczaka w Krynicy Morskiej.
Uchwała stanowi załącznik  do protokołu.

8) uchwalenia Rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi
podmiotami na rok 2018, który został przyjęty  jednogłośnie jako

                                                                                                Uchwała Nr XXXIII/305/17

W sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz
innymi podmiotami na rok 2018.
Uchwała stanowi załącznik  do protokołu.

9)  wyrażenia  zgody  na  obciążenie  nieruchomości  komunalnej  służebnością  gruntową
przejazdu i przechodu, który został przyjęty  jednogłośnie jako

                                                                                                Uchwała Nr XXXIII/306/17

W sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości komunalnej służebnością gruntową
przejazdu i przechodu.
Uchwała stanowi załącznik  do protokołu.

10) zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków,
który został przyjęty  jednogłośnie jako

                                                                                                Uchwała Nr XXXIII/307/17



W sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie
ścieków.
Uchwała stanowi załącznik  do protokołu.

11)  zmiany uchwały  Nr XXXVIII/284/01 Rady Miejskiej  w Krynicy Morskiej  z  dnia  10
grudnia  2001  r.  w  sprawie  zasad  prowadzenia  handlu  na  terenie  Gminy  Miasta  Krynica
Morska, który został przyjęty  jednogłośnie jako

                                                                                                Uchwała Nr XXXIII/308/17

W sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/284/01 Rady Miejskiej w Krynicy Morskiej z dnia
10 grudnia 2001 r. w sprawie zasad prowadzenia handlu na terenie Gminy Miasta Krynica
Morska.
Uchwała stanowi załącznik  do protokołu.

12)  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  w rejonie  ulic  Wojska
Polskiego i Przyjaźni w Krynicy Morskiej , który został przyjęty  jednogłośnie jako

                                                                                                Uchwała Nr XXXIII/309/17

W  sprawie  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  w  rejonie  ulic
Wojska Polskiego i Przyjaźni w Krynicy Morskiej.
Uchwała stanowi załącznik  do protokołu.

P u n k t   14

                    Sprawy różne.

Pan Bogumił Banach – Radny – problem ze studzienką chłonną na ulicy Piaskowej, nie
odbiera wody podczas dużych opadów, woda przy dużej ilości opadu nie wsiąka w grunt, być
może jest zbyt mały zbiornik wody.

Pan Burmistrz Krzysztof Swat – Możliwe, że  pojawi się możliwość rozwiązania problemu
przy rozpoczęciu  nowej inwestycji.  Być może,  że projektantowi  zabrakło wyobraźni  przy
projektowaniu  lub  zbiornik  jest  po  prostu  zamulony  przez  piasek.  Na  wsiąknięcie  wody
potrzeba więcej czasu.

Pan  Bogumił  Banach  –  Radny-  Proszę  o  konsultacje  z  mieszkańcami  przy  kolejnych
inwestycjach.

Pan Witold Sidor – Radny – poruszył sprawę  propozycji odkupienia działki od właścicieli
nieruchomości  przy ulicy Spacerowej ( teren po dawnym barze Mierzeja)  i  przeznaczenie
terenu pod zabudowę. 



Przewodnicząca  Rady –  Zgłaszam  również  problem  z  pozostawionymi  na  tym  terenie
przyczepami  i tym co się tam dzieje. Chodzi o zakłócanie porządku.

Pan Witold Sidor Radny- zgłaszałem również problem na Policję i patrol się pojawił. Będę
to obserwował.

Burmistrz  Miasta –  Niestety  nie  mam  żadnych  instrumentów  administracyjnych  by
rozwiązać ten problem. Tylko Policja lub ewentualnie Straż Graniczna.

Pan Witold Sidor – Radny – Zgłasza problem dotyczący  zapisów w umowie dzierżawy
( dot. obiektów handlowych wybudowanych  zgodnie z wytycznymi Urzędu ) , uważa, że nie
powinno  być  zapisu,  który  nakazuje  po  każdym  sezonie  rozebranie  obiektu.  Naraża  to
dzierżawiącego na dodatkowe koszty.

Burmistrz  Miasta  – W umowie  dzierżawy jest  zapis,  że  dzierżawca  corocznie  musi  ten
obiekt stawiać. Jeżeli dzierżawca zgłasza to w Starostwie na 180 dni to po tym czasie musi
ten obiekt rozebrać.

Radca Prawny   –     Tak.

Burmistrz Miasta – Jeżeli dzierżawca uzyska w Starostwie pozwolenie na trzy lata to jeśli to
nie  koliduje  z  umową z  miastem to  mogłoby to  stać.  Ale  to  nie  my jesteśmy nadzorem
budowlanym. 

Pani Sylwia Szczurek – Radna – również uważa , że zapis w umowie jest krzywdzący dla
osoby,  która  wybudowała  obiekt  zgodnie  z  wytycznymi  Urzędu  i  po  sezonie  musi  go
rozebrać. 

Burmistrz Miasta – Umowa mówi o corocznym stawianiu obiektu zgodnego z koncepcją,
ale czy jest to równoznaczne z tym, że trzeba go rozbierać? Jeżeli można to interpretować
inaczej to nie widzę problemu. Jeżeli będę miał interpretacje prawną, że zapis w umowie to
dopuszcza.

Radca Prawny- W umowie jest chyba zapis, że są podane okresy od-do, kiedy dzierżawca
ma obowiązek rozebrać. „ Coroczny „ należy rozumieć dosłownie.

Burmistrz Miasta -  Potrzebna jest interpretacja prawna zapisów.

Pani Sabina Markiewka – Radna – Zamysł był taki, aby dzierżawcy nie musieli corocznie
rozbierać i stawiać stoisk od nowa. Może potrzebna jest zmiana w warunkach umowy.

Radca Prawny –  Nie można wprowadzić aneksu do umowy po przetargu.  To spowoduje
zmianę warunków a to może okazać się istotny warunek.

Pani Sylwia Szczurek Radna – złożyła wniosek o przeprowadzenie analizy prawnej umowy,
która była przedmiotem dyskusji na dzisiejszej Sesji Rady. 

Burmistrz Miasta – poinformował Radnych o kradzieży grzejnika z budynku dworca PKS.



P u n k t   10

                       W wyniku wyczerpania się porządku obrad  Przewodnicząca Rady zamknęła 
XXXIII  Sesję Rady dziękując wszystkim za przybycie.

 Protokółowała                                                                                 Przewodnicząca Rady

Joanna Rożek                                                                                    Teresa Pawłowska
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